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Protokół 

Protokół z XLI Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, która odbyła się w dniu 

25.05.2021 r. w trybie zdalnym w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a. 

Sesja trwała: od godziny 15:01 do godziny 16:23. 

Sesję prowadził: Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz. 

Sekretarz obrad: Radna Magdalena Sznajder. 

Na podstawie nagrania protokół sporządziła: Agnieszka Laskowska. 

Przebieg sesji został transmitowany, utrwalony za pomocą urządzenia rejestrującego obraz  

i dźwięk i stanowi załącznik do niniejszego protokołu, który jest informacją publiczną. 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Gminy Białe Błota (w posiedzeniu wzięło udział 21 członków); 

2. Wójt Dariusz Fundator; 

3. Radca prawny Maciej Dalka. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XLI Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz stwierdzenie 

quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII, XXXIX i XL Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe 

Błota. 

4. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Wójta Gminy z wykonania uchwał w okresie między sesjami. 

7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Białe Błota, w roku 

szkolnym 2021/2022. 

2) w sprawie regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z 

zakresu wychowania przedszkolnego oraz kryteriów wyboru ofert. 

3) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz określenia granic 

obwodów publicznych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Białe Błota, od dnia 1 września 2021 roku.  

4) w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie gminy Białe Błota w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu. 

5) w sprawie zlecenia przeprowadzenia kontroli w zakresie wydanych zarządzeń Wójta 

Gminy Białe Błota w okresie od stycznia 2019 do grudnia 2020 r. przez  Regionalną 

Izbę Obrachunkową w Bydgoszczy.  

8. Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami.  

9. Wolne wnioski i zapytania wraz z odpowiedziami.  

10. Zakończenie obrad XLI Sesji VIII Kadencji. 

Ad. 1. Otwarcie XLI Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz stwierdzenie 

quorum. 
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Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz otworzył obrady, powitał wszystkich zebranych, 

sprawdził obecność oraz odczytał informacje w zakresie danych osobowych.  

Ad. 2. Wybór sekretarza obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz na sekretarza obrad zaproponował radną 

Magdalenę Sznajder.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wybór na funkcję sekretarza obrad radnej Magdaleny Sznajder.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

Sekretarzem obrad została wybrana radna Magdalena Sznajder.  

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII, XXXIX i XL Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe 

Błota. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz poinformował, że uwag do protokołu nie było 

i takowych nie słyszy. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXVIII, XXXIX i XL Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 
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Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

Protokoły z XXXVIII, XXXIX i XL Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota zostały 

przyjęte.  

Ad.4. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz poinformował, że wpłynął wniosek Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji w przedmiocie wprowadzenia do porządku obrad dwóch projektów 

uchwał: w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.6.2021 w sprawie niejawnych działań 

Sołtysa Zielonki dotyczących zmian zadania w budżecie pt. „Projekt ulicy Pszennej w 

Zielonce” na zadanie pt. „Projekt ulicy Ziarnistej w Zielonce” oraz w sprawie rozpatrzenia 

petycji Nr BRG.1520.1.2021 w sprawie rozbudowy Gminnego Centrum Kultury w Białych 

Błotach i likwidacji placu zabaw wraz ze skateparkiem przy Szkole Podstawowej w Białych 

Błotach.  

Radna Maria Wolsztyńska wyraziła swoje stanowisko w sprawie uchwały dotyczącej petycji. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz. 

Radny Sławomir Ossowski zaproponował przegłosowanie osobno tych dwóch projektów 

uchwał.  

Mecenas Maciej Dalka wskazał, że wydał opinie negatywne co do uzasadnień obu tych uchwał, 

wskazując, że nie odnoszą się te uzasadnienia do podstaw prawnych, jeśli chodzi o petycję, czy 

o wniosek, stąd negatywna opinia. Co do kwestii formalnych nie było zastrzeżeń, opinia 

merytoryczna jest negatywna.  

Radny Krzysztof Kocikowski przedstawił swoje stanowisko odnośnie późnego wprowadzania 

projektów uchwał. 

Radny Łukasz Wyszomirski przedstawił swoje stanowisko dotyczące opinii prawnej w 

przedmiocie projektów wprowadzanych uchwał. Obydwie uchwały są od dłuższego 

dyskutowane, są formułowane wnioski. Wskazał, że podczas Komisji pracownik Kancelarii 

wskazał, że pismo mieszkańców nie było skargą, tylko wnioskiem i tak było rozpatrywane. 

Mecenas Maciej Dalka odpowiedział, że nie jego rolą jest wyrażanie opinii na temat złożonych 

skarg, wniosków, czy petycji, bo to jest odpowiedzialność i rola Komisji Skarg, radnych. 

Mecenas odniósł się do treści uzasadnienia, które powinno wątpliwości rozstrzygnąć i opisać. 

Wskazał, że rozmawiał z Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, o tym, w jaki 

sposób można by usprawnić działanie Komisji przy udziale Kancelarii. Kancelaria mogłaby 

wesprzeć Komisję na samym początku dokonywania oceny formalnej składanych pism.  

Radna Magdalena Sznajder zabrała głos, mówiąc, że rozmowa z mecenasem odbyła się w dniu 

dzisiejszym. Mecenas stwierdził, że w petycji nie ma interesu publicznego i że brakuje adresów 

osób, które podpisały się pod petycją. Radna Magdalena Sznajder powiedziała, że pod petycją 

podpisały się osoby z imienia, nazwiska oraz znajdują się tam adresy wszystkich podpisanych 

osób. 
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Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad w pkt 6 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 

Nr BRG.1510.6.2021 w sprawie niejawnych działań Sołtysa Zielonki dotyczących zmian 

zadania w budżecie pt. „Projekt ulicy Pszennej w Zielonce” na zadanie pt. „Projekt ulicy 

Ziarnistej w Zielonce”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

PRZECIW (6) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Sławomir Ossowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jacek Krzyżanowski, Krzysztof Michalak, Maria Wolsztyńska 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.6.2021 w sprawie niejawnych 

działań Sołtysa Zielonki dotyczących zmian zadania w budżecie pt. „Projekt ulicy Pszennej w 

Zielonce” na zadanie pt. „Projekt ulicy Ziarnistej w Zielonce” został wprowadzony do porządku 

obrad w pkt 6. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad do pkt 7 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

Nr BRG.1520.1.2021 w sprawie rozbudowy Gminnego Centrum Kultury w Białych Błotach i 

likwidacji placu zabaw wraz ze skateparkiem przy Szkole Podstawowej w Białych Błotach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, 

Krzysztof Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

PRZECIW (10) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, 

Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Zbigniew Moroz, Sławomir 

Ossowski, Maria Wolsztyńska 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.1.2021 w sprawie rozbudowy 

Gminnego Centrum Kultury w Białych Błotach i likwidacji placu zabaw wraz ze skateparkiem 

przy Szkole Podstawowej w Białych Błotach został wprowadzony do porządku obrad w pkt 7. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenia w sprawie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, 

Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

PRZECIW (5) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Maria 

Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Magdalena Burdanowska, Karolina Lachowicz, Sławomir Ossowski 

Porządek obrad został przyjęty. 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz złożył sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej. 

Ad. 6. Informacja Wójta Gminy z wykonania uchwał w okresie między sesjami. 
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Wójt Gminy Dariusz Fundator złożył informację z wykonania uchwał w okresie 

międzysesyjnym. 

Ad. 7. Podjęcie uchwał: 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. 

1) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Białe Błota, w roku 

szkolnym 2021/2022. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Białe Błota, w roku szkolnym 

2021/2022. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.49.2021 w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Białe Błota, w roku szkolnym 2021/2022. 

2) w sprawie regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu 

wychowania przedszkolnego oraz kryteriów wyboru ofert. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu 

wychowania przedszkolnego oraz kryteriów wyboru ofert. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 
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Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.50.2021 w sprawie regulaminu 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu wychowania 

przedszkolnego oraz kryteriów wyboru ofert. 

3) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz określenia granic 

obwodów publicznych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Białe Błota, od dnia 1 września 2021 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz określenia granic 

obwodów publicznych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Białe Błota, od dnia 1 września 2021 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.51.2021 w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Białe 

Błota, od dnia 1 września 2021 roku. 

4) w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie gminy Białe Błota w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie gminy Białe Błota w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.52.2021 w sprawie przyjęcia 

projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Białe 

Błota w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

5) w sprawie zlecenia przeprowadzenia kontroli w zakresie wydanych zarządzeń Wójta Gminy 

Białe Błota w okresie od stycznia 2019 do grudnia 2020 r. przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Bydgoszczy. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zlecenia przeprowadzenia kontroli w zakresie wydanych zarządzeń Wójta Gminy 

Białe Błota w okresie od stycznia 2019 do grudnia 2020 r. przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Bydgoszczy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, 

Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

PRZECIW (2) 

Karolina Lachowicz, Sławomir Ossowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Jacek Krzyżanowski 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.53.2021 w sprawie zlecenia 

przeprowadzenia kontroli w zakresie wydanych zarządzeń Wójta Gminy Białe Błota w 

okresie od stycznia 2019 do grudnia 2020 r. przez Regionalną Izbę Obrachunkową w 

Bydgoszczy. 

6) w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.6.2021 w sprawie niejawnych działań Sołtysa 

Zielonki dotyczących zmian zadania w budżecie pt. „Projekt ulicy Pszennej w Zielonce” na 

zadanie pt. „Projekt ulicy Ziarnistej w Zielonce”. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.6.2021 w sprawie niejawnych działań Sołtysa 

Zielonki dotyczących zmian zadania w budżecie pt. „Projekt ulicy Pszennej w Zielonce” na 

zadanie pt. „Projekt ulicy Ziarnistej w Zielonce”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

PRZECIW (7) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Aleksandra Lubońska, Sławomir Ossowski, Maria Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Bronisław Balcerowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.54.2021 w sprawie rozpatrzenia 

wniosku Nr BRG.1510.6.2021 w sprawie niejawnych działań Sołtysa Zielonki dotyczących 

zmian zadania w budżecie pt. „Projekt ulicy Pszennej w Zielonce” na zadanie pt. „Projekt 

ulicy Ziarnistej w Zielonce”. 

7) w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.1.2021 w sprawie rozbudowy Gminnego 

Centrum Kultury w Białych Błotach i likwidacji placu zabaw wraz ze skateparkiem przy Szkole 

Podstawowej w Białych Błotach. 
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Głos zabrała radna Maria Wolsztyńska przedstawiając swoje stanowisko w sprawie. Wskazała, 

że również mieszkańcy Bydgoszczy podpisywali petycję, a petycja nosiła tytuł: „Jestem 

przeciw likwidacji skateparku i placu zabaw”.  W petycji nie było mowy o tym, że nie ma być 

likwidowany ani skatepark, ani plac zabaw. Skatepark ma być przesunięty o 4 metry, natomiast 

plac zabaw, 5 urządzeń mają mieścić się na skwerze, który jest ulokowany przy ul. Centralnej. 

Mieszkaniec, który zbierał podpisy był przekonany, że chodzi o likwidację, a nie o 

przesunięcie. Sama petycja to manipulacja głosami mieszkańców. W większości podpisywali 

petycję mieszkańcy spoza sołectwa Białe Błota, a także mieszkańcy Bydgoszczy. Ta petycja 

nie powinna być rozpatrywana. 

Radna Magdalena Sznajder powiedziała, że petycja ma podpisy mieszkańców, tylko i 

wyłącznie mieszkańców Białych Błot, nie ma nikogo z Bydgoszczy, ani spoza terenu.  Jest 

imię, nazwisko adres, kod pocztowy Białe Błota. Petycja wpłynęła 21 kwietnia.  

Radna Maria Wolsztyńska powiedziała, że nie widziała podpisów mieszkańców Bydgoszczy. 

Mieszkańcy byli przekonani o likwidacji skateparku i placu zabaw. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że w tamtym czasie była informacja o 

likwidacji części placu zabaw i skateparku. Te interesy zostały pogodzone. Proszę nie 

wprowadzać w błąd opinii publicznej, mieszkańców. Podpisy są białobłockie, są adresy. 

Radna Maria Wolsztyńska powiedziała, że w większości są to podpisy innych sołectw, a nie 

Białych Błot. 

Radna Magdalena Sznajder zaprosiła radną Marię Wolsztyńską do urzędu celem wglądu w listy 

podpisów pod petycją. 

Radny Bronisław Balcerowski przedstawił swoje stanowisko w sprawie. Zadał pytanie, czy 

Radzie Gminy została przedstawiona wizualizacja tego projektu? Czy na Komisji była próba 

weryfikacji, że ten plac nie będzie likwidowany?  

Radna Magdalena Sznajder powiedziała, że na Komisję był zaproszony Kierownik COEiS, 

jednak przyszedł nieprzygotowany. Dokumentacja też nie została Komisji przekazana.  

Radna Maria Wolsztyńska wskazała, że w takiej petycji, albo na Komisji powinna być 

informacja, że po wybudowaniu tych pomieszczeń zostaną zwolnione pomieszczenia w szkole 

z korzyścią dla uczniów. Mieszkańcy powinni być o tym poinformowani, a nie byli. Trzeba by 

informować mieszkańców, że na to jest milion złotych dotacji. 

Radny Jacek Krzyżanowski powiedział, że mieszkańcy są informowani, że będzie plac zabaw 

i skatepark likwidowany. Należy to sprostować. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że Komisja nie jest od wszystkiego i nie zajmuje się 

wszystkimi sprawami.  

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
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w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.1.2021 w sprawie rozbudowy Gminnego Centrum 

Kultury w Białych Błotach i likwidacji placu zabaw wraz ze skateparkiem przy Szkole 

Podstawowej w Białych Błotach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Piotr 

Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

PRZECIW (9) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, 

Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Maria 

Wolsztyńska 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.55.2021 w sprawie rozpatrzenia 

petycji Nr BRG.1520.1.2021 w sprawie rozbudowy Gminnego Centrum Kultury w 

Białych Błotach i likwidacji placu zabaw wraz ze skateparkiem przy Szkole Podstawowej 

w Białych Błotach. 

Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami. 

Radna Ilona Nowakowska zadała pytanie mecenasowi: zgodnie z art. 41 a ustawy o 

samorządzie gminny, który mówi, że projekt uchwały zgłoszony w ramach inicjatywy 

obywatelskiej musi być rozpatrzony na najbliższej sesji. A w dniu dzisiejszym taki projekt 

wpłynął. 

Mecenas Maciej Dalka zapytał, skąd to pytanie?  

Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że projekt uchwały w ramach obywatelskiej inicjatywy 

uchwałodawczej wpłynął w dniu dzisiejszym oraz że mecenas nie zdążył jej zaopiniować, nie 

jest o sprawie poinformowany. 

Mecenas Maciej Dalka odpowiedział, że to przepis instrukcyjny. Wskazał, że chodzi o 

najbliższą możliwą sesję, nie o dzisiejszą, tylko kolejną. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz przedstawił pismo mieszkańca Pani Aleksandry 

Stachowiak (stanowi załącznik do protokołu). 

Głos zabrała radna Magdalena Sznajder zadając następujące zapytania: 

1. Dlaczego mimo zgłoszenia nie palą się lampy przy ul. Myśliwskiej? 
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2. Dotyczyło budowy przystanku i peronu u zbiegu ulic Źródlanej i Toruńskiej. Czy 

wiadomo coś na temat tego przystanku? 

Głos zabrał radny Krzysztof Michalak: 

1. Dotyczyło budowy bloków oraz projektu „Lasy Polskie”. Mieszkańcy nie zgadzają się 

na budowę bloków. Prośba o niedysponowanie cudzym terenem. 

Głos zabrał radny Krzysztof Kocikowski zadając następujące pytania: 

1. Czy wiadomo co z terenem po zakładach mięsnych w Przyłękach przy ul. Biznesowej, 

czy Urząd Gminy ma wiedzę na temat planowanych inwestycji na tym terenie? 

2. Co z pozwoleniem na wydobycie kopalin w miejscowości Trzciniec? 

Głos zabrała radna Maria Wolsztyńska w temacie wizerunku Rady Gminy. Przewodniczącego 

nie widać na nagraniach z sesji, czy komisji. Niekiedy jest tylko czarny ekran. W ogóle nie 

widać osób prowadzących, stąd prośba, aby prowadzący siadali tak, aby było ich widać. 

Głos zabrał radny Jacek Krzyżanowski w temacie budowy bloków w okolicach Netto. 

Wskazując, że tam nie ma żadnego planu zagospodarowania.  

Radny Krzysztof Michalak odpowiedział, że to jest wstępna koncepcja leśników, nie ma 

konkretnych planów.  

Głos zabrał radny Łukasz Wyszomirski w temacie: 

1. Budowy bloków w Trzcińcu; 

2. Kolejna sprawa, to kwestia ZAZu. Prośba o pochylenie się nad tą instytucją, spływają 

skargi, dzieje się coś złego.  

3. Prośba o przyspieszenie prac nad cmentarzem- ogrodzenie i parking.  

4. Pomnik przyrody- dąb na ul. Wiejskiej w Lisim Ogonie w związku z przebiegiem 

drogi.  

5. Prośba o wymianę wiaty w Łochowie na prośbę radnego powiatowego. 

Głos zabrał radny Zbigniew Moroz w sprawie wniosku złożonego przez niego i radnego 

Piotra Mądrzyńskiego w dniu 25 marca 2021 r. Wniosek dotyczył budowy ul. Literackiej w 

Białych Błotach. Do dnia dzisiejszego brak odpowiedzi. 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator powiedział, że odpowie na pytania na piśmie. 

Ad. 9. Wolne wnioski i zapytania wraz z odpowiedziami. 

Radna Magdalena Sznajder ponowiła pytanie: dlaczego mimo zgłoszenia nie palą się lampy 

przy ul. Myśliwskiej i odnośnie przy zbiegu ulic Źródlanej i Toruńskiej. Czy wiadomo coś na 

temat tego przystanku?  



13 

 

Wójt Gminy Dariusz Fundator odpowiedział, że sprawa jest w toku, zostały one zgłoszone. 

Jeśli chodzi o serwis i konserwację urządzeń współpracuje Gmina z firmami zewnętrznymi, 

które realizują swoje zadania. Co do przystanku, trwają prace projektowe. Jak tylko będzie 

uzgodnione pozwolenie na budowę tego peronu, to w barterze niejako pozyskujemy materiał 

na budowę tego peronu, a budować będziemy we własnym zakresie. Termin jest w trakcie 

realizacji.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz zadał pytanie dotyczące ul. Rysiej w 

Łochowicach, która jest nieprzejezdna. Druga sprawa to podziękowania za zorganizowanie 

kontenera.  

Radna Katarzyna Tomicka zadała pytanie: kiedy zostanie naprawiona kładka pieszo-rowerowa 

w Łochowie? 

Wójt Gminy Dariusz Fundator odpowiedział, że co do kładki,to trwają prace związane z 

pozyskaniem materiału do zabezpieczenia miejsca. Nastąpiło zarwanie desek pod konstrukcją 

ruchomą mostu w związku z przejazdami ciężkiego sprzętu. Drewno musi mieć odpowiednią 

grubość i wytrzymałość. Podjęte zostały decyzje, aby zabezpieczyć kładkę na przyszłość 

poprzez słupki, które uniemożliwią wjazd na kładkę. 

Ad. 10.  Zakończenie obrad XLI Sesji VIII Kadencji. 

Przewodniczący Rady Gminy zakończył obrady XLI Sesji VIII Kadencji. 

        Przewodniczący Rady Gminy 

                   Jacek Grzywacz  

 

Zgodnie z § 39 ust 2 i 5 Statutu Gminy Białe Błota uwagi do protokołu można wnosić do dnia 

15.06.2021 r. Uwagi można wnosić w formie pisemnej do Przewodniczącego Rady Gminy. 


